

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BABELON INVESTMENTS CO. P.L.C Date: 26-03-2026 01:31:29 PM Subject: Distributing Dividends	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: حدائق بابل المعلقة للاستثمارات التاريخ: 26-03-2026 01:31:29 PM الموضوع: توزيع ارباح
BABELON INVESTMENTS CO. P.L.C announces that its Board of Directors approved on 26-03-2026 the recommendation to the company's general assembly to:- Distributing cash dividends equal to 4% of the company's paid in capital 2000000 to shareholders	تعلن شركة حدائق بابل المعلقة للاستثمارات عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 26-03-2026 بالموافقة على التوصية للهيئة العامة للشركة:- بتوزيع ارباح نقدية على المساهمين بنسبة 4% من رأس مال الشركة المدفوع والبالغ 2000000
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Amer Al Halasah	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Amer Al Halasah
This decision is subject to the company's General Assembly Approval	يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة
To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BABELON INVESTMENTS CO. P.L.C Date: 26-03-2026 01:31:29 PM Subject: Other	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: حدائق بابل المعلقة للاستثمارات التاريخ: 26-03-2026 01:31:29 PM الموضوع: أخرى
Other: The Board of Directors, at its meeting on Thursday, March 26, 2026, resolved the following: 1- To approve the company's financial statements for the period ending December 31, 2025, and to submit them to the General Assembly for ratification at its meeting. 2- The Board resolved to convene the 19th Annual General Meeting on April 21, 2026. 3- The Board resolved to recommend to the General Assembly the approval of a cash dividend for the year 2025 at a rate of 4% of the par value of the share.	آخر قرر مجلس الاداره باجتماعه يوم الخميس الموافق 26 اذار 2026 ما يلي : 1 - اقرار البيانات المالية للشركة للفترة المنتهية في 31 كانون اول 2025 وتقديمها الى الهيئة العامة في اجتماعها للمصادقة عليها. 2 - قرر المجلس دعوة الهيئة العامة للاجتماع السنوي العادي التاسع عشر بتاريخ 21 نيسان 2026 . 3 - قرر المجلس التنسيب للهيئة العامة بالموافقة على توزيع ارباح نقدية عن عام 2025 بنسبة 4 % من القيمة الاسمية للسهم .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Amer Al Halasah	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Amer Al Halasah
This decision is subject to the company's General	يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة

Assembly Approval	
-------------------	--